



Bestyrelsesmøde

Onsdag den 20. maj 2015 afholdtes bestyrelsesmøde i Amager Badminton Club.

På mødet deltog fra bestyrelsen Morten Munch, Thomas Kledal, Susan Christensen og Julie Schramm Rasmussen, Sacha Nørsø, Christian Koch Seiersbøll og Majken Dehn

Som observatører deltog Nicklas Jensen og Kirsten Ove.

Henrik Knoll deltog ikke

Der forelå følgende dagsorden:

- 1) Velkommen til de nye og konstituering af bestyrelsen
- 2) Godkendelse af referaterne af seneste bestyrelsesmøde og af den ekstraordinære generalforsamling
- 3) Nyt fra kontoret v. Kirsten
- 4) Overblik og oprydning i klubbens telefon- og internetudbydere
- 5) Opgaver i bestyrelsen
- 6) Modtagelse af repræsentanter fra Tuborg-fonden vedr. bevillingen til dommerstole
- 7) Orientering om budgetopfølgningen pr. 30/4-15 v. Majken/Thomas
- 8) Orientering fra USU v. Susan
- 9) Orientering fra SEU v. Morten
- 10) Orientering fra VEU v. Morten
- 11) Orientering fra MOU v. Henrik
- 12) Orientering om inkassosagen mod de 10 forhenværende medlemmer v. Morten
- 13) Orientering om huslejesagen v. Morten
- 14) Orientering om hjemmesiden v. Julie
- 15) Orientering om Dragørmarkedet v. Sacha
- 16) Evaluering af klubmesterskaberne
- 17) Åbning og lukning af hallen i sommerferien
- 18) Evt.

Ad 1 Velkommen til de nye og konstituering af bestyrelsen

Thomas byder velkommen til den nye bestyrelse.

Morten Munch vælges som næstformand med applaus.

Ad 2 Godkendelse af referaterne af seneste
bestyrelsesmøde og af den ekstraordinære generalforsamling

Alle referater er godkendt og lægges hurtigst muligt ud på hjemmesiden.

Ad 3 Nyt fra kontoret v. Kirsten

Morten Munch har lukket alle profiler med adgang til BadmintonPeople, som ikke længere skal have adgang.

Der skal være styr på nøgler. Gamle bestyrelsesmedlemmer skal aflevere, og nye bestyrelsesmedlemmer skal have nøgler. Kirsten sørger for dette.

Kirsten foreslår at snakke med vores edb mand Rasmus Vinter Sørensen om at skifte fra toner-printer til blæk-printer, da dette er en stor post i budgettet. Det anslås at printer behovet for klubben kan dækkes af en blækprinter, som er billigere i drift. Henrik Knoll sættes som ansvarlig for denne opgave.

Kirsten foreslår at skifte fra fastnettelefon til mobiltelefon i klubben,
Alle udgifter til telefon- og internetabonnement skal gennemgås, så der kun betales for de telefoner og internetforbindelser, der bruges.

Kirsten diskuterer samling af 2 bankkonti. Hun siger, at én konto kører indtægter, og én konto kører udgifter. Lønnen kører automatisk. Hvis konti skal samles, er det vigtigt at denne automatiske betaling til udgifter bibeholdes.

Bank Nordik står for udgifter

Danske bank står for opkrævninger af kontingenter og regninger. Susan kommer med oplæg til fremtidige bankaftaler.

For at vi kan få det sponsorerede beløb til de nye dommerstole, skal der ske en officiel overrækkelse af TuborgFonden, og der skal sættes et skilt op.

Der foreslås at invitere til 30. maj kl. 16.30.

Skiltet for TuborgFondens tidligere sponsorering af lys er så grimt nu, at Kirsten foreslår at lave et skilt til både lys og dommerstole.

Kirsten siger, at der skal holdes øje med, om der er for mange stole i hallen, og om der evt. kan fjernes nogle, da de er besværlige ved rengøring. Majken siger, at der ikke er for mange stole til holdkampe. Der overvejes alternativer såsom bænke og lettere skalstole, der kan stables.

Kirsten holder sommerferie 4. juli – 25. juli.

Systemet, der sørger for, at hallen er lukket på lukkedage, skal testes, da hallen fejlagtigt stod åbent Kristi Himmelfarts dag.

Det foreslås, at der skal stå på hjemmesiden, hvornår der er lukket i hallen – både lukkedage og sommerferie.

Morten slår op i vedtægterne, at hallen som minimum skal holde åbent til og med 23/6. Det blev besluttet, at hallen i år kun holder lukket, når Kirsten er på ferie.

Alle skabe skal gennemgås, så de, der står tomme, kan lejes ud.

Det besluttet at sætte prisen op på skabene fra 100 kr. pr. år til 100 kr. pr. halvår.

Dette skal varsles til nuværende lejere af skabe.

Ad 4 Overblik og oprydning i klubbens telefon- og internetudbydere

Henrik vælges som ansvarlig til oprydning af klubbens telefon- og internetudbydere. Det nævnes, at det ikke er godt at have 2 forskellige udbydere.

Ad 5 Opgaver i bestyrelsen.

Christian tilføjes som ansvarlig for ABC's samarbejde med Udvikling Badminton samt sponsorer. Christian undersøger, hvilke muligheder der er for ABC og orienterer bestyrelsen om dette.

Ad 6 Modtagelse af repræsentanter fra Tuborg-fonden vedr. bevillingen til dommerstole

Er gennemgået i ad 3.

Ad 7 Orientering om budgetopfølgningen pr. 30/4-15 v. Majken/Thomas

Kirsten vil ændre budgettets opstilling, så det er nemmere at overskue det reelle forbrug overfor det budgetterede.

Thomas og Majken skal holde møde med Per Reslow Olsen og Per Munch for at gennemgå de forskellige poster.

Vi ligger godt ift. kontingentindbetaling, men der er en del udmeldinger blandt veteraner og ungdomsspillere.

Der er mange USU medlemmer, der stopper, men Nicklas siger, at det er færre end sidste år. Dette er en naturlig udvikling.

Der er 10 USU medlemmer, der ikke betaler. Der skal sendes en opkrævning til disse.

Boldforbruget på USU er mere end normalt. Motionist er lige på grænsen. Senior ligger som det skal.

USU løn ligger lavere end normalt. Dette skyldes at træningen stopper en måned tidligere end sidste år.

Ad 8 Orientering fra USU v. Susan

Amagermesterskaberne går okay.

Ved Danish Junior Open mødte Susan Andreas Johansen, og han vil gerne tilbyde en Træner 1 og Træner 2 uddannelse ved minimum 8 deltagere fra forskellige klubber.

Susan vil gerne have Nicklas og Natasja på uddannelse til Træner 1. Der er afsat 2000 kr. i bestyrelsen, og 80 % dækkes af tilskud. Træner 2 uddannelse sker efter sommerferien.

Nicklas siger, at klubmesterskabet gik godt, og senior/junior serien fik rigtig god respons. Nicklas vil intensivere A-træning, da spillere er frustrerede over resultater ved Amagermesterskaberne.

USU har sommercamp i uge 32 og sæsonafslutning 30/31. maj.

Ad 9 Orientering fra SEU v. Morten

Thomas Alm stopper som træner.

Marc Halgreen og Peter Thorberg er trænere næste sæson.

Kontrakterne svarer til sidste år, men de er tilrettet.

Kontrakterne sendes retur inden længe og skal underskrives. Børneattester skal underskrives.

Marc står for både C træning og A/B træningen varetages af Marc og Peter skiftesvis.

Ift. senior træning, så er der på nuværende tidspunkt fokus på at få en masse nye spiller ind, og bagefter vil det blive delt op som nødvendigt.

Der holdes sæsonstartsarrangement 29. august 2015,
hvor hallen bruges om eftermiddagen og ABCafe om aftenen..

C træningen skal promoveres. Gamle spiller skal inviteres, og venner af senior spillere skal inviteres.

Ad 10 Orientering fra VEU v. Morten

Ingen meldte sig som formand.

Jacob Manz er tovholder for onsdagstræningen.

Steen Bergholdt står for 50+ holdet.

Kasper Nielsen vil gerne sammen med andre veteranspillere samle et hold til Elite-serien.

Ad 11 Orientering fra MOU v. Henrik

Henrik har sendt orientering til bestyrelsen.

Thomas gennemgår orientering.

Marie Dehn er ny træner om onsdagen.

Der skal system over, hvordan man får tilmeldt sig til den nye dag.

Julie stiller spørgsmål til Maries trænererfaring.

Det besluttet at spørge Marie, om hun vil med på Andreas' trænerkursus. Pengene bevilges af Motionist-holdets budget.

Ad 12 Orientering om inkassosagen mod de 10 forhenværende medlemmer v. Morten

Inkasso sagerne drejer sig om ca. 40.000 kroner, så det er vigtigt at holde fast i sagen.

Pengene er regnet med i budgettet.

Morten og Sacha har modtaget et processkrift.

Morten har udformet et besvarende processkrift, der skal sendes snarligt.

Morten vil spørge advokaten Henrik Palmkvist, om 'no cure no pay' gennemførelse af hovedforhandling af sagen..

Sagen kommer for retten i 3. september 2015, og derefter er der som hovedregel 4 ugers ventetid på dom.

13.) Huslejesagen

Stævningen blev indsendt af udlejer i december 2014, men fristen for afgivelse af svarskrift i sagen er blevet udskudt 2 gange, så der er først sendt svarskrift i starten af maj.

Sacha har hørt fra KMB, at de får mere i tilskud, men de betaler mindre i husleje inkl. forbrug for 8 baner.

Det er svært at finde andre sammenlignelige lejemål og KMBs er ifølge vores undersøgelser det eneste sammenlignelige og udlejer har foreløbigt heller ikke fremlagt andre sammenlignelige lejemål.

Næste skridt er udpegning af skønsmand til syns- og skønsforretning.,

Der er et telefonisk retsmøde ultimo maj.

Vi har bedt, at dommeren skal med ud og se på hallen.

Ad 14 Orientering om hjemmesiden v. Julie

Der er nu en mobilside.

Julie og Martin har et møde ang. nyt design af hjemmesiden i midten af juni.

Siden skal søgemaskineoptimeres, så ABC får den bedste placering på Google.

Siden bliver oversat til engelsk henover sommeren.

Det foreslås at lave kataloger over gamle klubmestrer. .

Facebook siden skal bruges mere. Der skal være meget mere aktivitet. Det overvejes at tagge deltagere på billeder som BC37 gør.

Det skal undersøges, hvad der er tilladt vedrørende billeder af børn.

Susan foreslår, at vi udsender et link til alle forældre, hvor de kan give samtykke til brug af billeder af deres børn, Ligesom hun har oplevet fra sine børns skole.

Sacha undersøger, om det kan tilføjes til fremtidige vedtægter og i indmeldingsblanketter, at man giver samtykke til brug af billeder på hjemmesiden. Fremadrettet bruger vi billeder taget i klubben, men fjerner det, hvis nogen ønsker det.

Ad 15 Orientering om Dragørmarkedet v. Sacha

ABC skal bemande 2 boder ved Dragørmarkedet 5-7. juni.

Sacha mangler stadig folk til om søndagen. Der skrives ud til seniorer og motionister igen.

Ad 16 Evaluering af klubmesterskaberne

Motionister har spurgt til at kunne få medaljer og t-shirts i stedet for vin. Dette vil overvejes til næste gang.

Nicklas har fundet ud af, at vi kan få lavet en afstøbning, som vi kan lave medaljer af, så det bliver billigere fremover.

Sacha foreslår en vandrepokal til seniorer. Dette modtages positivt af bestyrelsen.

Det var meget succesfuldt for restauranten at have åbent under klubmesterskaberne.

Det var et problem at få alle kampene til at passe sammen. Det vil derfor være nødvendigt at spille flere dage indledende kampe eller til senere på dagene.

Motionisterne var glade for at spille pulje spil.

Ad 17 Åbning og lukning af hallen i sommerferie.

Hallen er lukket 4. juli – 25. juli.

Ad 18 Evt.

Flere unge spillere har spurgt, om de må komme ned og spille efter lukketid. Det har Susan og Nicklas før sagt nej til. Det foreslås at muliggøre dette fremover.

Det besluttet, at bestyrelsesmedlemmer kan give lov til at bruge hallen, men de står til ansvar.

Der mangler frivillige til at uddele vand til Copenhagen Marathon til 100 kr./timen til klubben. Budskabet skal udbringes til juniorer og seniorer.

Susan har undersøgt alternative bankforbindelser. Hun har været i kontakt med Arbejdernes Landsbank. Susan har forhørt sig med et sponsorat. De har sagt, at ABC kan komme i betragtning til et sponsorat på 5000 kr. i 2016, hvis de kan få lov til at deltage i et arrangement.

Arbejdernes Landsbank har samme EDB system som Bank Nordic, og derfor bør et skift være nemt.

Susan foreslår at sende en historie i TV2 Lorry eller andre medier for at hjælpe med huslejesagen.

Nicklas sagde, at samarbejdet med skolerne er ved at gå i stå. DGI kan hjælpe med dette ved at sende en træner eller anden repræsentant til at forklare om det. 180 kr./timen er sat af til dette.

Kirsten har ikke noget betalingskort. Der skal derfor bestilles et Visa Elektron eller Mastercard Debit.

Julie foreslår at lave sponsoraftaler ved at give medlemmer rabatter hos sponsorer. Dette modtages positivt af bestyrelsen, og dette bør derfor undersøges, om det er frugtbart.

Thomas stiller spørgsmål ved ungdomsspillere, der skal skifte til senior. Er det muligt at give dem rabatter, når de skal spille på seniorer? Susan siger, at differentieret opkrævning er for tungt.

Det diskuteres, om det er muligt at promovere ABC ved dragørmarkedet. Det foreslås at give flyers med en gratis prøvemåned i august. Dette besluttet.

Det skal også undersøges, om det er muligt at have bannere med til Dragørmarkedet.

Bestyrelsen har diskuteret sagen med Inge Andersens henvendelse.

Formanden vil sende en mail med en besvarelse på bestyrelsens vegne.

Inge Andersen klager over, at hun har betalt kontingent flere gange. Dette skyldes, at kontingent og baneleje er slået sammen til en samlet pris, så der derved ikke gives rabat ved at have flere baner. Dette er besluttet på et tidligere bestyrelsesmøde. Den bemyndigelse er givet af vedtægterne, der er ændret i 2010.

Den praktiske behandling af sammenlægningen af kontingent og baneleje er vedtaget af økonomiudvalget, hvor der ikke føres referat.

Den samlede bestyrelse vil derfor ikke omstøde beslutningen om ikke at tilbagebetale kontingenter, da det fremgår tydeligt af vedtægterne, at bestyrelsen har haft myndighed til at ændre opkrævningsmetoden.

Bestyrelsen vil foreslå en dialog med Inge og invitere hende til næste bestyrelsesmøde.

Julie foreslår telefonisk kontakt til ungdomsspilleres forældre ift. sponsorater. Dette afslås af bestyrelsen, men det foreslås at tage kontakt ved USU arrangementer samtidig med

Som referent

Julie Schramm Rasmussen
Bestyrelsesmedlem ABC